
 

 
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders, 
Aan de geachte leden van de Raad 
 
 
Haarlem, maandag 22 november 2010 
 
Geachte dames en heren,  
 
De wijkraad Frans Hals heeft in haar maandelijkse vergadering gesproken over het 
invoeren van de digitale bezoekersschijf. Dit naar aanleiding van de vele reacties die wij 
uit de buurt ontvingen.  
Ieder met een auto heeft een brief over de wijzigingen voor het parkeren ontvangen. Nu 
blijkt dat we een digitale bezoekersparkeerschijf krijgen en dat straks op het pasje staat 
hoe we die kunnen gebruiken.  
 
De wijkraad Frans Hals vindt het vreemd dat de bezoekers digitaal aangemeld dienen te 
worden. Als je geen Internet hebt of een mobiele telefoon dan kan je de bezoekersschijf 
niet gebruiken. Dit is een slechte service van de gemeente. 
 
Het is beter dat het mogelijk blijft om de oude bezoekersschijf te kunnen blijven 
gebruiken, zoals je gewend bent en je kan kiezen om de digitale bezoekersparkeerschijf 
te gaan gebruiken. Het is voor de gemeente misschien makkelijker om alles digitaal af te 
handelen, maar nu word je daardoor wel benadeeld. Een hoop extra werk om bezoek te 
laten parkeren, het wordt zo wel lastig om bezoek te ontvangen.  
 
Ook vinden wij het niet prettig dat bezoek van ons wordt geregistreerd. Wat wordt 
met die gegevens gedaan? Het is toch privé wie er bij je op bezoek komt? (wet op de 
privacy)  
 
In veel andere steden zijn b.v. parkeerkaarten die je moet afstrepen. Kan zoiets b.v. naast 
de digitale schijf worden gebruikt? De controleurs moeten toch de straat op om 
parkeermeters te controleren en bonnen uit te schrijven, dus controle van 
bezoekersschijven of parkeerkaarten kan dan worden meegenomen. 
Ook vinden wij het vreemd dat de mogelijkheden van het parkeren veranderen met de 
invoering van het digitale systeem. Toen het parkeren werd ingevoerd werden er 
enquêtes gehouden of we dit wilden.  
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Achteraf de regels eenzijdig veranderen waar we toen voor hebben gekozen kan 
natuurlijk niet. Volgens ons dient er bij een dergelijke beslissing inspraak te zijn.  
Als het digitaliseren voortkomt uit kostenbesparing is het misschien het beste om terug 
naar af te gaan en het parkeren in de Frans Hals wijk weer vrij te geven.  
 
Wij als wijkraad adviseren u om het volgende advies, van de wijkraad Frans Hals, in 
overweging te nemen. 
 
 -      Geen eenzijdige digitalisering  
 

- Oplossing voor mensen zonder Internet (ouderen) en mobiel  
  (zie voorbeeld hierboven) 

 
Met vriendelijke groet, 
Namens de wijkraad Frans Hals  
 

J. Kuijper van der Duijn 
 
De heer J.Kuijper van der Duijn 
Vice voorzitter 
c.c. voorzitters politieke partijen te Haarlem. 
 


